

15 December 2025

St Stephen's College to Participate in the Education Bureau's Scheme for the Admission of Non-local Students

The College Management Committee has endorsed our application to participate in the Education Bureau (EDB)'s newly announced scheme for Direct Subsidy Scheme (DSS) schools to admit non-local students under a self-financing mode, commencing in the 2026/27 school year.

This initiative aligns with the Government's forward-looking strategy to enhance the internationalisation of Hong Kong's education sector and strengthen the city's position as a global education hub. St Stephen's College fully supports this vision and is committed to contributing meaningfully to its advancement.

With our proven track record in delivering quality education through dual-track curricula-the Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) and the International Baccalaureate Diploma Programme (IBDP)-together with our strong academic culture, dedicated faculty and comprehensive campus facilities, the College is well placed to offer a dynamic learning environment to both local and non-local students. We are confident that our application will be favourably considered by the EDB in due course, with their formal reply in March or April 2026.

To ensure strategic alignment and effective implementation, the College will establish a dedicated Task Force to oversee whole-school planning, resource deployment, and related developments in preparation for this new phase of growth.

We will continue to engage our community and communicate further details to stakeholders and the public at appropriate stages. Thank you for your continued trust and support as St Stephen's College embarks on this significant new chapter in our history.

St Stephen's College

Ref.:25/26-288/JMA





聖士提反書院參與教育局非本地學生收生計劃

校董會已通過本校參與教育局新公布的直資學校透過學生自資入讀模式,加大錄取持學生簽證的非本地學生計劃,預計於 2026/27 學年起實施。

此決定旨在配合政府具前瞻性的教育策略,藉此提升香港教育界國際化水平,建設香港成為國際教育樞紐。本校對參與非本地學生收生計劃持正面態度,將全力為其發展作出積極貢獻。

本校推行優質的雙軌課程——香港中學文憑(HKDSE)及國際文憑大學預科課程(IBDP),往績顯著,輔以濃厚的學術氛圍、專業的教師團隊及完善的校園設施,定能為本地及非本地學生提供充滿活力的學習環境。我們深信教育局將於適當時機積極考慮本校申請,預計可於2026年3月或4月獲正式回覆。

為確保能有效協調及落實相關政策,本校將成立專責小組,以統籌全校性規劃、資源調配及相關發展事官,以迎接此嶄新發展階段。

本校會與不同持份者保持緊密聯繫和溝通,並適時發佈進一步詳情。

在我們邁向此別具意義的歷史新章之際,本校衷心感謝各界一直以來的信任與支持。

聖士提反書院

二零二五年十二月十五日

Ref.:25/26-288/JMA

